

Title (en)  
Blanket, in particular quilt.

Title (de)  
Decke, insbesondere Bettdecke.

Title (fr)  
Couverte, en particulier duvet.

Publication  
**EP 0335064 A2 19891004 (DE)**

Application  
**EP 89100285 A 19890109**

Priority  
CH 113088 A 19880328

Abstract (en)  
The blanket (1), in particular a quilt, having a cover, consisting of two covering layers (2, 3), a filling (4) and an intermediate layer, arranged between the two covering layers (2, 3), is characterised in that the intermediate layer consists of a thin film (5) which has elongate slots (6). The film (5) advantageously consists of a coated, preferably aluminised, plastic. <??>By this means, a blanket (1) is provided, in which the heat transfer through said blanket (1) is noticeably reduced. <IMAGE>

Abstract (de)  
Es wird eine Decke (1), insbesondere Bettdecke mit einer aus zwei Deckblättern (2, 3) bestehenden Hülle, einer Füllung (4) und einem zwischen den beiden Deckblättern (2, 3) angeordneten Zwischenblatt, beschrieben, die dadurch gekennzeichnet ist, daß das Zwischenblatt aus einer dünnen Folie (5) besteht, die längliche Schlitze (6) aufweist. Vorteilhafterweise besteht die Folie (5) aus einem beschichteten, vorzugsweise mit Aluminium bedampften Kunststoff. Dadurch wird eine Decke (1) geschaffen, bei der der Wärmetransport durch diese Decke (1) merklich vermindert wird.

IPC 1-7  
**A47G 9/02**

IPC 8 full level  
**A47G 9/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)  
**A47G 9/0207** (2013.01 - EP US)

Cited by  
WO2008077392A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0335064 A2 19891004; EP 0335064 A3 19910227; EP 0335064 B1 19930519**; AT E89469 T1 19930615; CH 676192 A5 19901228;  
JP H01284212 A 19891115; US 5023970 A 19910618

DOCDB simple family (application)  
**EP 89100285 A 19890109**; AT 89100285 T 19890109; CH 113088 A 19880328; JP 7413489 A 19890328; US 32299489 A 19890314